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103/22: Godkjenning av  innkalling og saksliste
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Innkalling og saksliste vert godkjent.

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Sak 111/22 vart handsama etter sak 104/22
Det var sett opp ei ekstrasak i møtet, sak 118/22.

Ellers ingen merknader, samrøystes.

FO- 103/22 Vedtak:
Innkalling og saksliste er godkjent med endring.

104/22: Godkjenning av møteprotokoll
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Møteprotokollen vert godkjent.

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Ingen merknader, samrøystes.

FO- 104/22 Vedtak:
Møteprotokollen er godkjent.



105/22: Alversund - Tveiten kai, gbnr. 139/11 jfr. politisk sak 21/4865
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Kommunedirektøren rår til at eigedommen vert vurdert avhenda etter at ny arealdel til 
kommuneplan er vedteke. 

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Framlegg S. Sekkingstad-SP:
Framtidig bruk av eigedomen vert vurdert i arealdelen til kommuneplanen. Vurderinga skal ta 
omsyn til ålmenta sin tilgang til kai og sjø, vegrettar i området og bruk av bygg. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å kome tilbake med eiga sak om mogleg 
avhending etter at arealdelen til kommuneplanen er vedteken.

Framlegget vart samrøystes vedteke.

FO- 105/22 innstilling:
Framtidig bruk av eigedomen vert vurdert i arealdelen til kommuneplanen. Vurderinga skal ta 
omsyn til ålmenta sin tilgang til kai og sjø, vegrettar i området og bruk av bygg. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å kome tilbake med eiga sak om mogleg 
avhending etter at arealdelen til kommuneplanen er vedteken.

106/22: Finansiering miljørådgivning inkl. miljøgeologiske undersøkelser, dekkdeponi ved 
Hjelmås kai
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Kommunestyret vedtek prosjekt miljørådgivning inkl. miljøgeologiske undersøkelser, 
dekkdeponi ved Hjelmås kai med oppstart i 2022. Det vert løyvd 0,72 mill kr inkl mva til 
arbeidet, finansiert via disposisjonsfondet.

Alver søkjer om økonomisk støtte frå Handelens Miljøfond til å dekke kostnader med 
miljøkartlegginga.

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Justert framlegg:
Formannskapet vedtek prosjekt miljørådgivning inkl. miljøgeologiske undersøkelser, 
dekkdeponi ved Hjelmås kai med oppstart i 2022. Det vert løyvd 0,72 mill kr inkl mva til 
arbeidet, finansiert via disposisjonsfondet.
Alver søkjer om økonomisk støtte frå Handelens Miljøfond til å dekke kostnader med 
miljøkartlegginga.

Vedtaket vert gjort etter kommuneloven § 11-8. 

Framlegget vart samrøystes vedteke.

FO- 106/22 Vedtak:
Formannskapet vedtek prosjekt miljørådgivning inkl. miljøgeologiske undersøkelser, 
dekkdeponi ved Hjelmås kai med oppstart i 2022. Det vert løyvd 0,72 mill kr inkl mva til 
arbeidet, finansiert via disposisjonsfondet.

Alver søkjer om økonomisk støtte frå Handelens Miljøfond til å dekke kostnader med 
miljøkartlegginga.

Vedtaket vert gjort etter kommuneloven § 11-8. 



107/22: Mandat for ny ungdomsskule på Frekhaug
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Kommunestyret vedtek mandat for konseptfase for utgreiing av ny Frekhaug ungdomsskule, 
slik det ligg føre i vedlegg til saka. Oppstart i 2023. 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 07.11.2022:
Handsaming:
Orientering til saka v/Oddbjørn Hindenes-rådgjevar bygg, areal og grønt

Ingen merknader, samrøystes

RMNF- 053/22 uttale:
Ingen merknader.

Ungdomsråd 07.11.2022:
Handsaming:
Ungdomsrådet støttar kommundirektøren sitt framlegg til vedtak

UR- 040/22 uttale:
Ungdomsrådet støttar kommundirektøren sitt framlegg til vedtak

Utval for oppvekst, kunnskap og kultur 08.11.2022:
Handsaming:
Spørsmål frå Anne Karin Eknes-Krf: 
1.     Kva er kapasiteten på Meland Aktiv pr idag - meire korleis vil kapasiteten verte 
framover, Meland Aktiv.

2.     Arealet på tomten - uteareal ift. krav evt. moglegheit til å kjøpe ekstra areal dersom 
det er behov for?

3.     Er det "plasser" på Frekhaug, der desse skuleborna kan plasserast "trygt" i, under 
byggeprosessen?

4.     Kva er tomtepris på areal som må kjøpast, ved Meland Aktiv/Langelandskogen, og pris 
inklusiv regulering?

5.     Kostnad - utreda 2 eller 3? Meirpris?

Spørsmål frå Yngve Walaker-Frp:
1. Vurderer me 2. eller 3. alternativ må eksisterande tomt seljast.
2. Korleis er tidsaspektet ved dei ulike alternativa?

Spørsmål frå Anna Nordlund-SV:  
1. Ynskjer ikkje ta vekk alternativ no i tilfelle det vert ståande utan nokon av dei til slutt.

 

Spørsmål frå utvalet vert vidaresendt til Formannskapet.

Framlegg frå Laila Bjørge-Sp:
Endra pkt.2: Kommunen er i ein vanskeleg økonomisk situasjon og bør difor vera nøktern når 
ein planlegg og byggjer nye bygg. 

Endre setning under pkt. 2 Bygget skal gje lokalsamfunnet eit løft arkitektonisk og vere ein 
ressurs for lokalbefolkninga. (Sambruk). Til :Bygget skal vere ein ressurs for lokalbefolkninga. 
(Sambruk).



Framlegget vart samrøystes vedteke.

Framlegg frå Jostein Borlaug-Ap:
Under 2. Føremålet med prosjektet, kva må løysast?

Fjerna kulepunkt 4; "Avklara akseptabel avstand til kroppsøvingslokale dersom Meland Aktiv 
har kapasitet og skal nyttast."

I utgangspunktet ynskjer utvalet at ungdomsskulen skal utgreiast med eigen kroppsøvingssal.

Framlegget vart samrøystes vedtek.

OKK- 067/22 uttale:
Endra pkt.2: Kommunen er i ein vanskeleg økonomisk situasjon og bør difor vera nøktern når 
ein planlegg og byggjer nye bygg. 

Endre setning under pkt. 2 Bygget skal gje lokalsamfunnet eit løft arkitektonisk og vere ein 
ressurs for 

lokalbefolkninga. (Sambruk). Til: Bygget skal vere ein ressurs for lokalbefolkninga. (Sambruk).

Under 2. Føremålet med prosjektet, kva må løysast?
Fjerna kulepunkt 4; "Avklara akseptabel avstand til kroppsøvingslokale dersom Meland Aktiv 
har kapasitet og skal nyttast."

I utgangspunktet ynskjer utvalet at ungdomsskulen skal utgreiast med eigen kroppsøvingssal.

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Framlegg frå J.Borlaug-AP:
Under 2. Føremålet med prosjektet, kva må løysast?
Fjerna kulepunkt 4; "Avklara akseptabel avstand til kroppsøvingslokale dersom Meland Aktiv 
har kapasitet og skal nyttast."
I utgangspunktet ynskjer formannskapet at ungdomsskulen skal utgreiast med eigen 
kroppsøvingssal

Framlegget vart vedteke mot 4 røyster (L.Johnsen-MDG, M.Færø-uavh., M.Klementsen-uavh. 
og T.Sletten-Hansen-uavh.)

Framlegg frå N.M.Aadland-H og I.Fjeldsbø-H:
 Område aust for Meland aktiv skal ikkje vurderast som aktuell tomt.

Framlegget fekk 5 røyster og fall (N.M.Aadland-H, J.Borlaug-AP, N.Bognøy-AP, I.Fjeldsbø-H og 
A.Byrknes-KRF)

Tilleggsframlegg frå A.Hetlebakke-KRF:
 Plassering av ny ungdomsskule i Havnevegen 53 vert ikkje utgreidd vidare.

Framlegget vart vedteke mot 4 røyster (L.Johnsen-MDG, M.Færø-uavh., M.Klementsen-uavh. 
og T.Sletten-Hansen-uavh.)
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke med endringar.

FO- 107/22 innstilling:
Kommunestyret vedtek mandat for konseptfase for utgreiing av ny Frekhaug ungdomsskule, 



slik det ligg føre i vedlegg til saka. Oppstart i 2023., med føfgjande endringar/tillegg:

Under 2. Føremålet med prosjektet, kva må løysast?
Fjerna kulepunkt 4; "Avklara akseptabel avstand til kroppsøvingslokale dersom Meland Aktiv 
har kapasitet og skal nyttast."
I utgangspunktet ynskjer formannskapet at ungdomsskulen skal utgreiast med eigen 
kroppsøvingssal
Plassering av ny ungdomsskule i Havnevegen 53 vert ikkje utgreidd vidare.

108/22: Kunnskapsgrunnlag redusert tal barn i barnehage og skule
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Kunnskapsgrunnlaget Redusert tal barn og elevar i kommunen 2023-2033 blir tatt til 
orientering.

Utval for oppvekst, kunnskap og kultur 08.11.2022:
Handsaming:
Orientering til saka v/Kristin Moe-kommunalsjef Oppvekst
Saka vert teke til orientering, samrøystes.

OKK- 069/22 uttale:
Saka vert teke til orientering

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FO- 108/22 innstilling:
Kunnskapsgrunnlaget Redusert tal barn og elevar i kommunen 2023-2033 blir tatt til 
orientering.

109/22: Samlokalisering av avlastingstiltak i Alver kommune
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Alver kommunestyre godkjenner følgjande:

a. Røsvikrenen 4-6 vert tatt i bruk som avlastingsbustad, som alternativ til noverande 
avlastingstilbod på Ostereidet, Røsvikrenen i Knarvik og Havnevegen på  Frekhaug.

b. Klargjering av bustad vert finansiert innanfor gjeldande budsjettramme.

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 07.11.2022:
Handsaming:
Orientering til saka v/Bernt Fjordheim-tenesteleiar Habilitetstenester
Ingen merknader, samrøystes.

RMNF- 052/22 uttale:
Ingen merknader.

Ungdomsråd 07.11.2022:
Handsaming:
Ingen orientering i saka
 
UR- 044/22 uttale
Ungdomsrådet tek saka til orientering



Utval for helse og omsorg 08.11.2022:
Handsaming:
Utvalet vedtok samrøystes kommunedirektøren sitt framlegg.

HO- 045/22 uttale:
Alver kommunestyre godkjenner følgjande:

a. Røsvikrenen 4-6 vert tatt i bruk som avlastingsbustad, som alternativ til noverande 
avlastingstilbod på Ostereidet, Røsvikrenen i Knarvik og Havnevegen på  Frekhaug.

b. Klargjering av bustad vert finansiert innanfor gjeldande budsjettramme.

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FO- 109/22 innstilling:
Alver kommunestyre godkjenner følgjande:

a. Røsvikrenen 4-6 vert tatt i bruk som avlastingsbustad, som alternativ til noverande 
avlastingstilbod på Ostereidet, Røsvikrenen i Knarvik og Havnevegen på  Frekhaug.

b. Klargjering av bustad vert finansiert innanfor gjeldande budsjettramme.

110/22: Evaluering prøveordning - Kommunalt følgje på ferie- og fritidsreise for personar med 
nedsett funksjonsevne 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Alver kommunestyre godkjenner å forlenge prøveordning kommunal følgje på ferie- og 
fritidsreise for personar med nedsett funksjonsevne ut 2023.

Ubrukte fondsmidlar til føremålet vert overført frå 2022 til 2023. Om tilgjengelege fondsmidlar i 
2023 ikkje er tilstrekkjeleg jamfør søknadstal vert det fremja eiga sak.  
 
Det vert utforma evalueringsrapport innan desember 2023. 

Eldreråd 07.11.2022:
Handsaming:
Det vart sett fram følgjande felles framlegg til uttale:
Eldrerådet meiner det på grunn av koronapandemien og lite bruk av prøveordninga, er riktig 
å forlenga prøveperioden for å få meir erfaring med ordninga med kommunalt følgje på 
ferie- og fritidsreiser.

Eldrerådet vedtok samrøystes felles framlegg til uttale.

ER- 045/22 uttale:
Eldrerådet meiner det på grunn av koronapandemien og lite bruk av prøveordninga, er riktig 
å forlenga prøveperioden for å få meir erfaring med ordninga med kommunalt følgje på 
ferie- og fritidsreiser

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 07.11.2022:
Handsaming:
RMNF støttar kommunedirektøren sitt framlegg, samrøystes.

RMNF- 050/22 uttale:
RMNF støttar kommunedirektøren sitt framlegg.



Ungdomsråd 07.11.2022:
Handsaming:
Ingen orientering i saka

UR- 038/22 uttale:
Ungdomsrådet støttar kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak

Utval for helse og omsorg 08.11.2022:
Handsaming:
Utvalet vedtok samrøystes kommunaldirektøren sitt framlegg.

HO- 043/22 uttale:
Alver kommunestyre godkjenner å forlenge prøveordning med kommunalt følgje på ferie- og 
fritidsreise for personar med nedsett funksjonsevne ut 2023.
Ubrukte fondsmidlar til føremålet vert overført frå 2022 til 2023. Om tilgjengelege fondsmidlar i 
2023 ikkje er tilstrekkjeleg, jamfør søknadstal, vert det fremja eiga sak.  
 
Det vert utforma evalueringsrapport innan desember 2023. 

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FO- 110/22 innstilling:
Alver kommunestyre godkjenner å forlenge prøveordning kommunal følgje på ferie- og 
fritidsreise for personar med nedsett funksjonsevne ut 2023.
Ubrukte fondsmidlar til føremålet vert overført frå 2022 til 2023. Om tilgjengelege fondsmidlar i 
2023 ikkje er tilstrekkjeleg jamfør søknadstal vert det fremja eiga sak.  
Det vert utforma evalueringsrapport innan desember 2023. 

111/22: Øyeblikkeleg hjelp døgntilbod i Alver kommune frå 2023.
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Alver kommunestyre tek saka til orientering og ØHD-tilbodet i kommunen vert frå 01.01.2023 
organisert ved Knarvik sjukeheim, korttidsavdeling.

Utval for helse og omsorg 08.11.2022:
Handsaming:
Kommuneoverlege Terese Folgerø orienterte i saka.
Utvalet vedtok samrøystes kommunedirektøren sitt framlegg.

HO- 048/22 uttale:
Alver kommunestyre tek saka til orientering og ØHD-tilbodet i kommunen vert frå 01.01.2023 
organisert ved Knarvik sjukeheim, korttidsavdeling.

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FO- 111/22 innstilling:
Alver kommunestyre tek saka til orientering og ØHD-tilbodet i kommunen vert frå 01.01.2023 
organisert ved Knarvik sjukeheim, korttidsavdeling.

112/22: Kanal- og servicestrategi 2022-2026
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Formannskapet og kommunestyret vedtar Kanal- og servicestrategi 2022-2026.



Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FO- 112/22 innstilling:
Formannskapet og kommunestyret vedtar Kanal- og servicestrategi 2022-2026.

113/22: Endra forskrift om vass- og avløpsgebyr, gebyrgrunnlag som er kobla til garasje
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
«Kommunestyret godkjenner framlegg til endringar i lokal forskrift om vass- og avløpsgebyr i 
Alver, revidert 01.11.2022. Endringa gjeld: 

Endra § 1-6
…….
I den grad utrekning av gebyr er avhengig av bygd areal, skal arealet målast ut frå 
bruksarealet (BRA) slik det er ført i matrikkelen. Tidlegare registrerte arealdata kan nyttast inntil 
matrikkeldata ligg føre.
….. »

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FO- 113/22 innstilling:
«Kommunestyret godkjenner framlegg til endringar i lokal forskrift om vass- og avløpsgebyr i 
Alver, revidert 01.11.2022. Endringa gjeld: 

Endra § 1-6
…….
I den grad utrekning av gebyr er avhengig av bygd areal, skal arealet målast ut frå 
bruksarealet (BRA) slik det er ført i matrikkelen. Tidlegare registrerte arealdata kan nyttast inntil 
matrikkeldata ligg føre.
….. »

114/22: Mogelege straumsparetiltak - kostnadsreduksjon
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
«Kommunestyret godkjenner at følgjande tiltak blir gjennomført for å få ned straumforbruket 
og redusere kostnadene:

· Dei kommunale svømmebassenga medrekna terapibada blir stengt for resten av 
skuleåret (fram til ferien 2023). 

· Lysanlegg ved idrettsanlegga blir slått av ein time tidlegare
· Veglys langs kommunale veger blir slått av, med unntak for kommunesenteret i 

Knarvik og lokalsentra på Manger og Frekhaug

Tiltaka skal evaluerast innan juni 2023.»

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Framlegg N.Bognøy-AP:
Alternativt framlegg sak 114/22
Dei kommunale svømmebassenga medrekna terapibassenga vert ikkje stengt som ein del av 
straumsparetiltak.



Lysanlegg ved idrettsanlegga kan bli slått av ein time før den gjeldane avtalte tida som er 
praksis pr 9.11.22. Avslåing av lysanlegg må skje i samråd med Idrettsrådet. 
Uteområde/parkeringsplassar ved hallar vert slått av kl 22.15
Kommunestyret ber om sak på kva vegar og konsekvens, samanlikna med trafikksikring og 
tryggleik som kan slåast av. Turvegar med lys kan slåast av i tidsrommet mellom kl 00.00 til 
06.00 i den grad dei har døgnbelysning som fast ordning

Ø.Oddekalv ikke tilstades ved votering i saka.

Framlegget vart samrøystes vedteke.

FO- 114/22 innstilling:
Dei kommunale svømmebassenga medrekna terapibassenga vert ikkje stengt som ein del av 
straumsparetiltak.

Lysanlegg ved idrettsanlegga kan bli slått av ein time før den gjeldane avtalte tida som er 
praksis pr 9.11.22. Avslåing av lysanlegg må skje i samråd med Idrettsrådet. 
Uteområde/parkeringsplassar ved hallar vert slått av kl 22.15

Kommunestyret ber om sak på kva vegar og konsekvens, samanlikna med trafikksikring og 
tryggleik som kan slåast av. Turvegar med lys kan slåast av i tidsrommet mellom   kl 00.00 til 
06.00  i den grad dei har døgnbelysning som fast ordning

115/22: Miljøløftet – prosjekt til handlingsprogrammet 2024 - 2027
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Alver kommune prioriterar tilrådingane til Miljøløftet sitt handlingsprogram 2024 -2027 slik det 
er lagt fram i saka.

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Tilleggsframlegg frå L.Johnsen-MDG:
Arbeidet med strategiplan for miljøløftprosjekt i Alver må prioriterast, starte opp og gjerast 
ferdig snarast.

Framlegget fekk 5 røyster og fall (N.Øvreås-FRP, A.Byrknes-KRF, L.Johnsen-MDG, S.Knudsen-SP 
og M.Færø-uavh.)

Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FO- 115/22 innstilling:
Alver kommune prioriterar tilrådingane til Miljøløftet sitt handlingsprogram 2024 -2027 slik det 
er lagt fram i saka.

116/22: Eigarskapsmelding
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Saka tas til orientering

Utval for helse og omsorg 08.11.2022:
Handsaming:
Assisterande kommunedirektør Martin Kulild orienterte i saka.
Utvalsleiar Ståle Hauge-AP sette fram følgjande felles tilleggsframlegg til kommunedirektøren 
sitt framlegg:
Punkt om Selskap- og utbyttepolitikk -  Mål på effektivitet, setning 2 endrast til:
For selskap der det føreligg andre spesifikt definerte mål, og som ikkje opererer i ein marknad, 
vil forventa avkastning kunne erstattast av andre mål, som å levere på det spesifikke formålet 



for selskapet.

Utvalet vedtok samrøystes kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak, med felles 
tilleggsframlegg sett fram i møtet.

HO- 047/22 uttale:
Saka vert teke til orientering.

Punkt om Selskap- og utbyttepolitikk -  Mål på effektivitet, setning 2 endrast til:
For selskap der det føreligg andre spesifikt definerte mål, og som ikkje opererer i ein marknad, 
vil forventa avkastning kunne erstattast av andre mål, som å levere på det spesifikke formålet 
for selskapet.

Utval for oppvekst, kunnskap og kultur 08.11.2022:
Handsaming:
Saka vert teke til orientering, samrøystes.

OKK- 072/22 uttale:
Saka vert teke til orientering. 

Utval for areal, plan og miljø 09.11.2022:
Handsaming:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

APM- 144/22 uttale:
Saka vert teke til orientering.

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Endringsframlegg frå N.Bognøy-AP:
Punkt om Selskap- og utbyttepolitikk -  Mål på effektivitet, setning 2 endrast til:
For selskap der det føreligg andre spesifikt definerte mål, og som ikkje opererer i ein marknad, 
vil forventa avkastning kunne erstattast av andre mål, som å levere på det spesifikke formålet 
for selskapet.

Framlegget vart samrøystes vedteke

Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FO- 116/22 Vedtak:
Saka tas til orientering med følgjande ending:
Punkt om Selskap- og utbyttepolitikk -  Mål på effektivitet, setning 2 endrast til:
For selskap der det føreligg andre spesifikt definerte mål, og som ikkje opererer i ein marknad, 
vil forventa avkastning kunne erstattast av andre mål, som å levere på det spesifikke formålet 
for selskapet.

117/22: Melding/orientering til formannskapet 10.11.2022
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Meldinga vert teke til orientering

Alver formannskap 10.11.2022:
Behandling:
Det var ettersendt to notat til denne saka:

· busetting av flykningar
· Kommunestyrevedtak 2.tertial



Orientering om Helse Bergen sitt framlegg om reduksjon i ambulansetenesta i Nordhordland 
ved ordførar og kommunedirektør.
Status økonomi og økonomiplan ved kommunedirektør Ørjan Raknes Forthun.  

Framlegg frå N.Bognøy-AP:
Orientering oppfølgjing utviklingssamtale vert utsatt til FO 1.desember

Framlegget vart samrøystes vedteke.

Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FO- 117/22 Vedtak:
Meldinga er teke til orientering

118/22: Aufera - søknad om godkjenning for avdragsfrihet ein termin
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Alver formannskap godkjenn søknad om å utsetje avdrag og renter for lån xxxx513 og xxxx639 
med ein termin – 6 mndr. 
Ordførar får fullmakt til å godkjenne søknaden, når selskapet har signert søknaden i tråd med 
vedtektane. 
Austrheim og Fedje kommune må gjerast kjend med formannskapet sitt vedtak.

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Tillegg til kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Vedtaket vert gjort etter kommuneloven § 11-8. 

Framlegget med tillegg vart samrøystes vedteke

FO- 118/22 Vedtak:
Alver formannskap godkjenn søknad om å utsetje avdrag og renter for lån xxxx513 og xxxx639 
med ein termin – 6 mndr. 
Ordførar får fullmakt til å godkjenne søknaden, når selskapet har signert søknaden i tråd med 
vedtektane. 
Austrheim og Fedje kommune må gjerast kjend med formannskapet sitt vedtak.

Vedtaket vert gjort etter kommuneloven § 11-8. 

119/22: Notat – orientering om oppfølging av vedtak om omsorgsbustader+ med kommunal 
forskottering og tilvisingsrett.

Alver formannskap 10.11.2022:
Handsaming:
Notat vert flytta frå meldingssak til poltisk sak i møtet.
Framlegg frå S.Sekkingstad-SP:
Notatet vert sendt til regjeringa med følgjebrev.

Framlegget vart samrøystes vedteke.

FO- 119/22 Vedtak:
Notatet vert sendt til regjeringa med følgjebrev.
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